

Mission Prayer Movement: Coming Generation Organization

September 19, 2023

“You are my hiding place; you will protect me from trouble and surround me with songs of deliverance.” Psalm 32: 7 (NIV)

During this coming month, CGO plans to give out food bags to 500 families as the economic crisis continues in Egypt. They are in the process of planning a special day for the girls’ program “You are Most Beautiful”. As the school season begins, CGO aims to help more than 1000 students to pay for their school tuition. They will also begin winter kids’ programs focusing on academics and sports.

1. Pray for God’s financial provision to CGO to meet the needs of the families in tangible ways, demonstrating God’s love and creating opportunities to share the Good News.
2. Pray for all the preparation, planning and implementation of these programs. Pray for a steady team of brothers and sisters and more people to join this ministry, to have the same vision and willing hearts to continue to serve. Pray for God’s protection for them and for their families.
3. Praise God for providing the director and his family to get some rest over some vacation days as they have been serving non-stop, meeting the needs of the many families.

宣教禱告運動: Coming Generation Organization

2023年9月19日

“你是我藏身之處；你必保佑我脫離苦難，以得救的樂歌四面環繞我。”(詩篇 32:7)

隨著埃及經濟危機的持續，CGO 計劃在下個月向 500 個家庭分發食品袋。他們正在為一個女士節目“你最美麗”計劃一個特別的日子。隨著開學季的開始，CGO 的目標是幫助 1000 多名學生支付學費。他們還將開始冬季兒童項目，重點關注學術和體育。

1. 祈求神為 CGO 提供經濟援助，以切實的方式滿足這些家庭的需要，彰顯神的愛並創造分享好消息的機會。
2. 為這些計劃的所有準備、規劃和實行禱告。祈求有穩定的弟兄姊妹團隊和更多的人加入這個事工，有同樣的異象和願意的心繼續事奉。祈求上帝保護他們和他們的家人。
3. 感謝神讓主任和他的家人在一些假期裡得到休息，因為他們一直在不停地為其他人服務，滿足了許多家庭的需要。